
Protokół Nr 5/2022 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 24 maja 2022 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 
obszarze miasta Białogard – druk I, 

b) w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
użytkowania nieruchomości – druk E, 

c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 – druk G, 
d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-2031 

– druk H. 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Białogard za 

2021 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego Miasta. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia.      
         

 

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 

Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji, głosując: za-5  (jednogłośnie).  
 
Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na obszarze 

miasta Białogard – druk I, 
Przedstawił:  Prezes Regionalnych Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. Rafał Słowik 

 
Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za – 5 (jednogłośnie). 
 

b) w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
użytkowania nieruchomości – druk E, 
    Przedstawiła: Zastępca Burmistrza Karolina Siwek 
 

Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 



Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 – druk G, 
    Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski z autopoprawką dot. dokapitalizowania 
Spółki BTBS o kwotę 1 mln 879 tys. zł.  Łączna kwota na ten cel wyniesie 9 mln 267 tys. 562 zł, 
z tego 5 mln 910 tys. 227 zł stanowi finansowe wsparcie Banku Gospodarstwa Krajowego ze 
środków Funduszu Dopłat a 738 tys. 778 zł wsparcie pozyskane  z Rządowego Funduszu 
Rozwoju Mieszkalnictwa. Na budynek przy ul. Konopnickiej brakuje około 1 mln zł, więc 
finansowanie odbędzie się kosztem części termomodernizacji Urzędu Miasta. Ponadto 
zabezpieczono 110 tys. zł w ZGKiM na budowę kolumbarium. 

  
 

Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 
d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-2031 – 

druk H. 
    Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 

 
Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 

 
 
Ad 3 

Komisja rozpatrzyła sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Białogard za 2021 rok 

wraz z informacją o stanie mienia komunalnego Miasta, zapoznając się z pozytywną opinią 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie wyrażoną uchwałą 

Nr K.50.274.2022  z dnia 26 kwietnia 2022 r.  i zaopiniowała pozytywnie w/w sprawozdanie,  

głosując: za-5 (jednogłośnie).  

  

Ad 4 
W sprawach różnych radni poruszyli następujące problemy: 

J.Leszczyk – powiedział, że należy wprowadzać program oszczędnościowy m.in. w zakresie 

oświetlenia ulic, np. ul. Mestwina jest w nocy cała rozpalona a ludzi nie widać. 



Z-ca Burmistrza – powiedziała, że mamy wprowadzone na swoich lampach ograniczenia od 

godz. 24.00 do 4.00, a u innego operatora trzeba zapłacić za modernizację. 

M.Kopczyński - pytał  o budynek ZGKiM w części po WTZ - jaka będzie przyszłość tego 

obiektu?  Kolejna sprawa dotyczyła czystości w mieście, czy nie można posprzątać 

chodników na terenie od torów w kierunku za Auto-Center? 

 

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 
 
 
Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1530 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 

          Przewodniczący Komisji 

               /-/  Paweł Szyszlak 
 
 


